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Van: e (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Verzonden: woensdag 10 januari 2024 21:56 

Aan: \Raadsleden 

Onderwerp: vergadering 11 jan evaluatie parkeerbeleid 

Geachte Raadsleden, 

ik wil graag uw aandacht vragen voor punt A7 en het negative advies van het college, het roept bij mij vragen op, 

weet het college uberhaupt wel waar het over gaat, is het je poot stijf houden omdat er iets besloten is en het 

gezichtsverlies geeft, ik weet het niet meer. Het verweer dat er voor Molenstraat Willemshof Havenstraat 

onduidelijkheid ontstaat voor ondernemers bevat weinig waarheid. Aan de Molenstraat en Willemshof zijn geen 

ondernemers gevestigd en als ik het destijds goed heb begrepen wil het college de Havenstraat op termijn vrij 

hebben van ondernemers dmv een natuurlijk uitsterf beleid. 

Onduidelijkheid voor bezoekers is er ook niet, deze lopen naar de parkeerautomaat of gebruiken hun parkeer app. 

Onduidelijkheid is overigens een heel slecht verweer, denkt u nog maar eens terug aan hoe het nieuwe 

parkeerbeleid is gestart, kon het onduidelijker… 

Op alle andere raadsvoorstellen zie ik overigens ook een negatief advies, ik begrijp er helemaal niets meer 

van…wordt er wel naar u geluisterd? Ik ben benieuwd, tot morgenavond. 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


